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Zapisnik sa godišnje skupštine HTS-a 

 
Godišnja skupština HTS-a održana je dana 16.12.2007. godine u Crikvenici – Tribalj Restoran „Mirna 

dolina“ s početkom u 10.30 sati. 

Nazočni su bili delegati iz pet klubova, delegati ŠTK Orahovica nisu prisustvovali skupštini. 

Tri kluba (Biograd, Crikvenica i Zagreb) imala su tri delegata, Otočac dva delegata., a STK Cibalia 

jednoga delegata. 

 

Dnevni  red:  

 

1. Izbor radnog predsjedništva, zapisničara i ovjerovitelja 

2. Izvješće Nadzornog odbora 

3. Izvješće o radu H.T.S-a u 2007. godini 

4. Izvješće o blagajničkom poslovanju Saveza u 2007. godini 

5. Izvješće saveznog suca natjecanja i podjela osvojenih nagrada 

      6.   Usvajanje plana i programa za 2008. godinu 

      7.  Razno 

      8. Podjela prstenja za 2008. godinu 

      9. Svečani ručak 

 

Ad.1. 

U radno predsjedništvo izabrani su; 

Tomica Fajdetić – predsjedavajući skupštine 

Ivan Maričić – zapisničar 

Amarildo Lukić, Radomir Kadija – ovjerovitelji 

 

Predsjedavajući skupštine Tomica Fajdetić pročitao je dnevni red koji je jednoglasno usvojen. 

 

Ad.2. 

Izvješće Nadzornog odbora podnosi predsjednik Nadzornog odbora gospodin Nikola Ivašković. 

Praćenjem i analiziranjem Plana i programa rada Hrvatskog tiplerskog saveza u 2007. godini, Nadzorni 

odbor nije uočio nikakve nepravilnosti u  radu istog. 

Uvidom u financijcko poslovanje HTS-a utvrđeno je da je isto u okviru utvrđenog financijskog plana za 

2007. godinu. 

 

 
Sjedište HTS-a tel: 032 –332-144 

Ivana Gundulića 36 - 32 100 Vinkovci 

GGGlllaaasssnnniiikkk   bbbrrr...555   
 

Godina  2007. 
HRVATSKI TIPLERSKI SAVEZ  - OSNOVAN 1992.G. 

-  15. GODINA IZLAŽENJA GLASNIKA  - 
Internet: www.golubovi.hr/HTS 

 E-mail: info@golubovi.hr 

Predsjednik HTS-a: Silvestar Matušić, Tajnik HTS-a: Ivan Maričić, Blagajnik: Ivan Babić, 
Savezni sudac natjecanja; Ivan Maričić,  pomočnici, Amarildo Lukić I Vedran Aničić 
Uredništvo  za izradu glasnika: Željko Fajdetić, Ivan Maričić i Ivan Babić, materijale slati 
putem e-mail: zeljko.fajdetic@ri.htnet.hr     ivan.babic1@vk.htnet.hr , 
ivan.maricic@vk.htnet.hr ili poštom. 
******************************************************************************************************************************************************************************************************************************   
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 Sve odluke donijete na prošlogodišnjoj Skupštini kao i obveze koje proizlaze iz tih odluka, te odluka 

donijetim na sastancima Predsjedništva Hrvatskog tiplerskog saveza su u skladu sa Statutom HTS-a i 

Pravilima letenja HTS-a, te na donijete odluke nijedan klub, kao ni član pojedinačno nije imao primjedbi 

u pismenom obliku. 

Izvješće usvojeno jednoglasno. 

 

Ad.3. 

Izvješće o radu saveza za 2007. godinu podnosi predsjednik HTS-a Silvestar Matušić. 

Prije nego pročitam ovo izvješće, htio bih se zahvaliti članovima STK Crikvenica na organizaciji ove 

skupštine. 

U ovoj 2007, godini Predsjedništvo saveza održalo je samo jednu sjednicu, i to u mjesecu listopadu .  

Ako se netko zapita zašto samo jedanput? Jednostavan je odgovor. „Nije bilo prijeke potrebe“, rad po 

klubovima je bio odličan! pa Predsjedništvo nije imalo prijeke potrebe za sastankom. 

U ovoj godini izašlo je četiri Glasnika, kao i natjecateljski termini za seniore i juniore. Zahvaljujući 

gospodinu Željku Fajdetić prstenje je nabavljeno iste kvalitete kao i prošlih godina iz Belgije. Na 

sastanku Predsjedništva došao je prijedlog da se cijena prstena poveća za jednu kunu. Razlog tog 

povećanja su kontrole, naime iz tih sredstava bi se financirale kontrole. Takav prijedlog je usvojen 

jednoglasno. 

Što reći za ovu natjecateljsku godinu? Bila je solidna. 

Po postignutim rezultatima tj. vrijeme jata jedno ime se izdvaja gospodin Boris Franić član TK Biograd, 

Seniori 16,15 Kup 16,22 pa mu ovim putem čestitam, kao i svim članovima koji su polučili dobre 

rezultate. 

Pošto nije bilo nikakvih prigovora na ove postignute rezultate, Disciplinska komisija (na naše 

zadovoljstvo) nije imala puno posla. Prvi put od 1993. god. (kako sam član saveza) savez radi bez 

međusobnih trzavica (sitnih interesa) što me osobno veseli. To ne znači da je pojedinac zaslužan za 

takovo stanje, već svi članovi HTS-a na čelu sa svojim predsjednicima. Zahvaljujem gospodi Željku i 

Tomici Fajdetić na donaciji i pomoći oko izrade adresara i glasnika za 2007. god. Na kraju ovog izvješća 

želio bih zahvaliti tajniku gospodinu Ivanu Maričiću na uloženom trudu, tajnik – savezni sudac i još puno 

toga sve za dobrobit nas i našeg HTS-a. 

 

                                                                                                                                         Predsjednik 

                                                                                                                                     Silvestar Matušić                 

Izvješće jednoglasno usvojeno. 

 

 

Ad.4. 

                                                                                                                          

 Blagajničko izvješće za 2007.. godinu 

 

 

Prihod: Donos sredstava iz 2006. godine 

Članarina (56x120 KN) 

Letarina – seniori (66 x 10 KN) 

Letarina – juniori (63 x 10 KN) 

Prstenje (razlika) 

Kamata 

      2.242,26            

      6.720,00 

         660,00 

         630,00 

         410,00 

           39,85 

 

 Ukupno: 10.702,11 KN 
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Rashod: Pehari + gravir pločice 

Pločica za pehar 

Fotokopiranje 

HPT troškovi 

Diplome za DFU-2007. g. (6 x 10 KN) 

Diplome za OTU-2007. g. (6 x 10 KN) 

Diplome za Bugarsku-2007. g. (6 x 10 KN) 

Diplome za HTS (19 x 10 KN) 

Godišnja skupština 2007.godine - Crikvenica 

Troškovi odbora za međunarodnu suradnju, 

troškovi tajnika  

troškovi odbora za izradu Glasnika  

Potrošni materijal (selotejp, klamerice, baterije za 

fotoaparat, fascikli…) 

Putna karta 

Provizija FINA 

1.044,05 

20,00 

209,80 

569,06 

60,00 

60,00 

60,00 

190,00 

2.000,00  

          

      2.000,00                        

          

 

317,96 

169,20 

363,75 

 

 

. Ukupno:  7.063,82 KN 

 

                                                                                                                             

Stanje:         3.638,29 KN 

Na računu:     330,20 KN 

U gotovini:  3.308,09 KN 

  

  

                                                                                                                  
                                                                                                                                       Blagajnik: 

 

                                                                                                                      __________________________ 

                                                                                                                                        Ivan Babić 

   

  Izvješće usvojeno jednoglasno. 

 

Ad.5. 

Izvješće saveznog suca podnosi. Savezni sudac Ivan Maričić. 

 

Poštovana gospodo! 

Još jedna natjecateljska sezona je iza nas. Slobodno mogu reći da se  skoro ni po čemu ne razlikuje od 

prošlogodišnje koja je bila zasigurno jedna od najlošijih od postojanja HTS-a. 

    Veliki broj odjava i diskvalifikacija glavna su obilježja ove sezone. Prošlogodišnje loše rezultate mogli 

smo opravdati ptičjom gripom i smanjenom mogućnošću treniranja, ali za ovu sezonu ne mogu naći riječi 

opravdanja osim možda ptica grabljivica. Posebno bih u ovom svome izvješću pohvalio natjecatelje koji 

su u ovoj natjecateljskoj sezoni bili najuspješniji , a u prvom redu mislim na Borisa i Ljubu Franića, 

Denisa Dijana, Hari Kočana i Dašmira Lukića. 

No, pođimo redom: 

..Od ukupno 129 prijavljenih letova (66 seniorskih i 63 juniorska leta) ispravnih  je svega 22, a samo 

njih18 je postiglo odgovarajući limit. 

  

Po vrstama natjecanja to bi izgledalo ovako: 
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Vrsta natjecanja Prijavljeno Ispravni rezultat Diskv. i odjave 

Seniori 33 9 24 

Kup 16 5 11 

Najduži dan 17 0 17 

Juniori 34 3 31 

Međunarodno mladi 11 1 10 

Spomen trka 18 4 14 

 

U natjecateljskoj sezoni 2007, najuspješniji su bili: 

 

Seniori: 

1. Boris Franić                                   Biograd                        16,15 

2 .Ljubo Franić                                  Biograd                        14,55 

2. Denis Dijan                                   Biograd                         14,00 

   

Kup: 

1 Boris Franić                                    Biograd                        16,22 

 

Najduži dan: 

1nema ispravnih rezultata 

 

Međunarodno mladi 

1. Dašmir Lukić                              Zagreb                            7,37 

 

Spomen trka: 

1. Ljubo Franić                                Biograd                        15,04 

 

Juniori: 

1. Hari Kočan                              Crikvenica                       12,58 

2  Hari Kočan                               Crikvenica                      12,30 

 

 

 

Ukupni pobjednik za 2007: 

 

. Dašmir Lukić                            Zagreb                              43,52 

 

Čestitam najuspješnijima i svima onima koji imaju regularne natjecateljske rezultate. 

Ostalima želim više uspjeha i sreće u nadolazećoj natjecateljskoj sezoni  (2008). 

Na kraju se zahvaljujem svim natjecateljima, sucima i natjecateljskim komisijama na korektnosti kao i 

kompletnom predsjedništvu HTS-a. 

 Još jednom hvala svima i želim Vam Čestit Božić i Sretnu Novu godinu 

                                                                                                                   

                                                                                                                           .savezni sudac  

                                                                                                                            Ivan Maričić 

Crikvenica, 16.12.2007. 

                                                                                                                           

Izvješće jednoglasno usvojeno. 

 

Nakon izvješća savezni sudac obavio je podjelu ovogodišnjih nagrada . 
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Ad.6. 
Plan i program rada za 2008.god. podnosi predsjednik HTS-a Silvestar Matušić. 

Ova 2007. godina je pokazala da H.T.S. ide pravim putem. Na jednom jedinom sastanku Predsjedništva 

nije se čuo povišen ton. Sve se da dogovoriti, samo malo dobre volje i svaki problem se da riješiti. 

Na prošloj godišnjoj skupštini u planu i programu za 2007. godinu tražio sam da se angažiramo oko 

potencijalno novih članova HTS-a. Ne znam dokle se stiglo po klubovima, jedino znam da ŠTK Zagreb u 

novu sezonu ulazi sa dva nova člana. To ne bi bilo interesantno da ti članovi nisu jedan iz Čakovca, a 

drugi iz Siska. Postoji realna činjenica da za godinu – dvije imamo još dva kluba. Ima i jedna loša vijest 

da klub ŠTK Orahovica nas napušta? To službeno još nije stiglo, volio bih da te informacije nisu točne. 

Klub Orahovica je jedan od začetnika tipleraštva u Hrvatskoj. Volio bih da u 2008. god. svi imamo dobre 

letove i da se više družimo pa to i uz kontrole, kontrole ako su dobronamjerne mogu biti početak dobrog 

prijateljstva. U 2008. god. Sjednice Predsjedništva će se održavati kao i dosad, po potrebi i više puta. 

Svim članovima HTS-a i njihovoj obitelji želim Sretan Božić i Novu 2008. godinu, puno zdravlja i dobrih 

letova. 

                                                                                                            Predsjednik HTS-a 

                                                                                                             Silvestar Matušić 

                   

Financijski plan za 2008. godinu 

 

 

 

Prihod: Donos sredstava iz 2007. godine 

Članarina (50 x 150 KN) 

Letarina (120 x 10 KN) 

Prstenje (razlika) 

Kamata 

      3.638,29            

      7.500,00 

      1.200,00 

      4.000,00 

           36.00 

 Ukupno: 16.374,29 KN 

 

 

 

Rashod: Pehari + gravir pločice 

Fotokopiranje 

HPT troškovi 

Diplome za DFU-2008. g. (6 x 10 KN) 

Diplome za OTU-2008. g. (6 x 10 KN) 

Diplome za Bugarsku – 2008. g. (6 x 10 KN) 

Diplome za HTS (30 x 10 KN) 

Godišnja skupština 2008.godine  

Troškovi odbora za međunarodnu suradnju, 

troškovi tajnika  

troškovi odbora za izradu Glasnika  

Kontrole natjecanja 

Fotografije 

Potrošni materijal (selotejp, klamerice, baterije za 

fotoaparat, fascikli…) 

Provizija ZAP, FINA, banka 

Ostalo 

2.000,00 

400,00 

900,00 

60,00 

60,00 

60.00 

300,00 

2.000,00 

           

      3.000.00 

            

      4.000,00 

200,00 

 

300,00 

400,00 

2.694,29 

 

. Ukupno: 16.374,29 KN 
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Članarina za 2008. godinu iznosi 150 KN, letarina 10 KN let) 

 

Članarinu uplatiti najkasnije do 15.02. 2008 na; 

Ž.r. 2340009-1100198553 

 

Gospodin Hari Kočan imao je prijedlog da članarina za mlađe od 18 godina iznosi 100,00 KN. 

Prijedlog usvojen jednoglasno. 

Gospodin Tomica Fajdetić imao je prijedlog da se tajniku godišnja naknada povisi na 3.000,00 KN. 

Prijedlog usvojen jednoglasno. 

 

O kontrolama natjecanja: 

 

Kontrolor ne mora doći na start (mora doći do podne),ali mora ostati do kraja natjecanja. 

Kontrole se plaćaju 1 KN po kilometru u oba smjera bez dodatnih materijalnih troškova 

(cestarina). 

Natjecatelj koji ne odjavi svoj let (najkasnije s četvrtkom), a dođe mu kontrola morati će platiti   

troškova kontrole (1 KN = 1 KM u oba smjera). Troškove mora platiti najkasnije do početka iduće 

sezone jer mu u protivnom prestaje članstvo u HTS-u. 

 

Plan i program, kao i financijski plan jednoglasno usvojen. 

 

Ad7. 
U slučaju da gospodin Zvonimir Zeman član Nadzornog odbora odustane od članstva u HTS-u na što su 

usmeno upozorili, na njegovo mjesto u Nadzorni odbor izabran je gospodin Hari Kočan.  Glasovanjem je 

ustanovljeno    11 ZA   i   1 PROTIV. 

Gospodin Ivan Maričić predložio je da se godišnje skupštine ubuduće održavaju u Zagrebu (podjednaka 

udaljenost većine klubova) 

Slijedeća godišnja skupština održati će se u Zagrebu. 

Gospodin Asmir Huskanović pohvalio je internetske stranice TK Biograd i STK Crikvenica. 

 

Ad.8. 

Podjelu prstenja za 2008. obavio su gospodin Nikola Ivašković i gospodin  Ivan Maričić. 

 
Ad.9. 

Svečani ručak je protekao u veselom i vedrom raspoloženju, a domaćin se uistinu potrudio da svi nazočni 

budu zadovoljni kvalitetom jela i pića. 

 

Godišnja skupština završila oko 14,30 sati. 
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Golubovi i golubinjak Amarilda Lukića 

 
 

Godišnja skupština HTS-a, radno Predsjedništvo u Crikvenici. 
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Svim članovima HTS-a želi sve najbolje u nadolazećim blagdanima - uredništvo glasnika!!! 

 


